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Előterjesztő:  Szabó István Lajosné elnök 



Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Szeretnék beszámolni Önöknek a két ülés között 2020. július 22-től augusztus 26-ig történt 

eseményekről, a hozott döntésekről! 

 

Augusztus 6-án civil szerveztünk - a Szlovák Klub - volt tagja, Balogh Imréné temetésén vettem részt 

Bekéné Sziráki Mariann önkormányzati taggal, valamint Táborszky Józsefné és Nagy Lajosné Szlovák 

Klub tagokkal. 

 

Augusztus 15-én a hagyományos Falunap helyett az ősök tiszteletére koszorúzási megemlékezést 

tartottunk együtt az FHKE civil szervezettel. Rendezvényünket megtisztelte jelenlétével városunk 

polgármestere Lazók Zoltán, alpolgármestere Rajnai Gábor, Árendás Zoltánné, a KEM Szlovák 

Önkormányzat alelnöke és a Tardosi Szlovák Önkormányzat alelnöke, a Pilisszentléleki Szlovák 

Önkormányzat alelnöke, Szabó István Lajos is, akik velünk együtt letették a megemlékezés koszorúkat 

az emlékműhöz, Varga Istvánné falitáblához és a Tájház falán lévő emléktáblához. Koszorúzásunkat 

eső kísérte. Az eső elállásig a pajtában baráti beszélgetés volt. Erős fél óra múlva az eső könyörült 

rajtunk, elállt és kisütött a nap is. Ekkor a pajta előtti zöld terülten szlovák sport vetélkedőt tartottunk. 

Több régi játékot elővettünk a múzeumból. Nyertesek: 

 1.Pis János 

2.Viczena Miklósné 

3.Lazók Zoltán 

4.Elekes László 

5.Turbucz Lajosné 

6.Elekes Lászlóné 

7.Szabó Istvánné, Licskó István, Tóth Istvánné, Biró Józsefné 

8.Géczi László 

 

A családi versenyben győztes Pis János és családja. 

 

Augusztus 20-án a koszorúzáson és az ünnepi Szent István kenyér szeletelésen vettünk részt. A 

Millennium Parkban az emlékműhöz letettük a megemlékezés koszorúját Bekéné Sziráki Marianna 

alelnökkel. Biró Józsefné tagunk a Krídlovka táncegyüttes több táncosával megszelte népviseletben az 

új kenyeret és kiosztották a jelenlévők között. 

 

Augusztus 20-án délután 15 órakor a Sárisápi Szlovák Tájház 20 éves évfordulóján vettem részt. 

 

Augusztus 21-én a Tatabányai Múzeumba és az Agóra Kultúrházba kaptam meghívót a Tatabányai 

Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat elnökétől egy filmbemutatóra. 2019-2020 év között sikerült EU-s 

pályázati forrásból „Emlékező Bánhida” című filmet elkészíteni. Gratulálok hozzá, igen szépen 

elkészített filmet láttunk a sajtóbemutatásán. 

 

Tisztelt Képviselő testület!  

 

Kérem a tájékoztató megvitatását és a határozati javaslat elfogadását!  

 

Oroszlány, 2020. augusztus 26.  

 

 

 

 

                                                                                                  Szabó István Lajosné 



 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

…/2020. (…) OSZNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről, hozott döntésekről szóló tájékoztató 

elfogadásáról 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről, hozott döntésekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:   azonnal  

Felelős:       Szabó István Lajosné elnök 

 

 


